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Abstract (en)
The vibratory soil compactor (1) has a superstructure (2) that is equipped with a drive motor (3) and a base (4). A compactor foot (5) is arranged
at one end of a compactor plate (6) of the superstructure that is driven through the base by the operation of the drive motor. The compactor foot is
equipped with a guide element (11) that is linearly moved on the compactor surface. The cylindrical inner guide portion of the guide element is a
telescopic sliding portion. The casting material is made of plastic or plastic composite material or aluminum.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Vibrationsstampfer (1) zur Bodenverdichtung, der einen Oberbau (2) mit einem Antriebsmotor (3) und einen Unterbau
(4) mit einer durch den Antriebsmotor (3) angetriebenen Stampferplatte (6) aufweist, wobei die Stampferplatte (6) an einem zum Unterbau (4)
gehörenden Stampferfuß (5) befestigt ist und dieser Stampferfuß (5) mit einem Führungselement (11) linearbeweglich am Vibrationsstampfer (1)
gelagert ist. Es ist vorgesehen, dass der Stampferfuß (5) einteilig mit dem Führungselement (11) ausgebildet ist.
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